
Folytatnák a 
közös munkát
KISKUNHALAS Közmegelégedésre 
végzi polgármesteri munkáját 
a többség megítélése szerint, a 
felmérések is ezt támasztják alá, 
ezért a Fidesz -  Magyar Polgá
ri Szövetség (Fidesz-MPSZ) Fülöp 
Róbert polgármesterrel szeretné 
folytatni a közös munkát - közöl
te lapunkkal Bányai Gábor ország- 
gyűlési képviselő, a Fidesz válasz
tókerületi elnöke. ► 4



Balról Bányai Gábor és Fülöp Róbert

További izgalmas hírek 
látogasson el ide:

BAON.HU
BÁCS-KISKUN 
VÁRMEGYEI HÍRPORTÁL

Múzeumban, amely egy fel
ajánlásnak köszönhetően je
lentős számú műalkotással 
gyarapodott -  emelte ki a pol
gármester.

A városvezető a kiemelt be
ruházások közé sorolta, hogy 
mostanra sikerült az önkor
mányzati intézmények épü
leteinek nagy részét energe
tikailag felújítani, az épület
szigetelésekre, fűtésrendsze
rek korszerűsítésére, napele
mek felszerelésére milliár
dos nagyságrendű pályázati 
forrást költöttek, aminek kö
szönhetően átlagosan mint
egy harminc százalékkal si
került csökkenteni az ener
giafelhasználást.

-  Az energiaválság idején 
nem érintették olyan mérték
ben az önkormányzatot a meg
emelkedett energiaárak, mint 
más önkormányzatokat, vagy

vállalkozásokat, szerencsé
sek voltunk a korábban meg
kötött szerződéseinknek kö
szönhetően, így csak a 2024- 
es évtől kapjuk a megemelt 
terhet a gáz és a villanyáram 
tekintetében. Ezekkel pedig 
igyekszünk úgy megbirkóz
ni, hogy minden egyes intéz
mény energiafogyasztását 
egyedileg figyeljük, és ahol 
szükséges, további intézkedé
seket hozunk, hogy a költsége
ink kezelhető határokon belül 
maradjanak -  fejtette ki a vá
rosvezető.

Fülöp Róbert hozzátette: ki
emelt hangsúlyt kapott eddig 
is a helyi gazdaság erősítése, 
ennek érdekében komoly be
ruházások valósultak meg a 
Majsai úti és a Szegedi úti ipa
ri parkban. - Abban remény
kedem, hogy a következő hó
napokban kiírásra kerülő te

rületekre is lesz érdeklődés, 
és a Szegedi úton is megindul
hatnak a további fejlesztések. 
Az ide tervezett logisztikai ter
minál is komoly előrelépést je
lenthet a helyi gazdaság fejlő
dése szempontjából. Itt mint
egy hatvanhektáros területet 
szeretne az önkormányzat be
vonni az ipari területbe, ami 
komolyan profitálhat majd 
az elkészülő Budapest-Bel- 
grád-vasútvonal fejlesztésé
ből -  fűzte hozzá a polgármes
ter. A következő önkormány
zati ciklus másik kiemelt fel
adatának nevezte a város köz- 
világításának fejlesztését, er
re vonatkozóan több körben 
is folytak már tárgyalások. A 
városvezető abban bízik, hogy 
pályázati forrásból vagy más, 
kedvező pénzügyi konstruk
ciókkal sikerül megteremteni 
hozzá az anyagi forrást.

Eddigi polgármesterét 
indítja újra a Fidesz
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KISKUNHALAS A Fidesz-MPSZ 
kiskunhalasi csoportja meg
tartotta polgármester- és kép- 
viselőjelölt-állító gyűlését.
-  Nem volt kérdés, hogy Fülöp 
Róbert polgármester úrral kí
vánjuk folytatni a közös mun
kát! -  írta közösségi oldalán 
Bányai Gábor országgyűlési 
képviselő. A politikus lapun
kat arról tájékoztatta, hogy 
támogatják Fülöp Róbert új
bóli polgármester-jelöltségét.
-  Segíteni szeretnénk abban, 
hogy megszerezze a követke
ző öt évre Kiskunhalas veze
téséhez a szükséges mandátu
mot. Ennek támogatására kér
jük a halasiakat június 9-én - 
jelentette ki Bányai Gábor.

Fülöp Róbert kiskunhalasi 
polgármester arról beszélt la
punknak, hogy vannak még 
folyamatban lévő feladatok, 
amiket szeretne végigvinni, 
ez motiválja abban, hogy új
ra induljon a polgármesteri 
tisztségért. -  Számtalan fej
lesztést sikerült megvalósíta
ni az elmúlt öt évben is, jelen
tős számban sikerült utakat 
felújítanunk, parkolókat épí
teni, bővítettük a városban a 
kerékpárút-hálózatot, a Sóstó 
vízutánpótlása terén is jelen
tős beruházás valósult meg a 
felsővárosi csapadékelveze
tő rendszer fejlesztésével. Ko
moly turisztikai beruházások 
is történtek, megépült a Cseté- 
nyi Élménypark, megújult a 
Sóstó, látogatóközpontot ala
kítottunk ki a városháza fel
újított panorámatornyában, 
és komoly digitális fejlesztés 
valósult meg a Thorma János
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